
Linde CEO Reitzle: Με το ευρώ, η Ευρώπη δεν έχει μέλλον

Wolfgang Reitzle : Η Ευρώπη θα καταστραφεί αν μείνει στο ευρώ

Ο Wolfgang Reitzle, Διευθύνων Σύμβουλος του μεγάλου γερμανικού Ομίλου  Linde 
(βιομηχανικά αέρια, ψύξη τεχνολογίας), το έκανε και πάλι:Στο πρόγραμμα του 
Φόρουμ του Phoenix TV, ανέφερε ότι επιμένει στην παρατήρηση που έκανε και 
παλαιότερα στο ίδιο πρόγραμμα στα μέσα Ιανουαρίου, όταν είπε ότι η Ελλάδα δεν 
έχει μέλλον στη ζώνη του ευρώ. Αλλά έχει ελπίδες μόνο αν βγει απ΄αυτό  και 
επιστρέψει στη χρήση της δραχμής. Ο  W. Reitzle έχει εξάλλου δηλώσει τον 
Ιανουάριο ότι, αν τα πράγματα γίνουν πολύ χειρότερα, όπως ο ίδιος πιστεύει, τότε θα 
βγει και η Γερμανία από το ευρώ πριν το πληρώσει πολύ ακριβά για το σύνολο της 
Ευρώπης. Αυτό σημαίνει φυσικά ότι η Γερμανία θα επιστρέψει στο μάρκο.

Ο ίδιος δήλωσε ότι το ευρώ έχει διαρθρωθεί λάθος από την αρχή και ότι, η Ευρώπη 
θα καταστραφεί από μόνη της αν επιμείνει να διατηρεί το κοινό νόμισμα, έτσι ώστε 
μέχρι το 2050, η Κίνα και οι ΗΠΑ να βρίσκονται στην πρώτη κατηγορία του 
πρωταθλήματος των  παγκόσμιων οικονομικών δυνάμεων, ενώ η Ευρώπη θα 
υποχωρήσει στη δεύτερη. Ανέφερε επίσης ότι, αν η Ευρώπη έχει ήδη τεράστια 
προβλήματα με την Ελλάδα τώρα, δε θα είναι σε θέση να χειριστεί οποιαδήποτε 
επικείμενα προβλήματα με την Ιταλία, της οποίας η εθνική οικονομία είναι πολύ 
μεγαλύτερη από της Ελλάδας.

Ερωτηθείς αν ο μόνο ο ίδιος υποστηρίζει την άποψη αυτή ανάμεσα στα διευθυντικά 
στελέχη, απάντησε ότι, γνωρίζει πως τα διευθυντικά στελέχη βρίσκονται υπό μεγάλη 
πίεση για εκφράσουν τις πραγματικές τους απόψεις δημόσια, αλλά ότι πολλοί 
συμφωνούν μαζί του σε ιδιωτικές συζητήσεις.
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